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هنر از مواردی است که وقتی به زينت تجربه آراسته 
می شــود، نتايج بی نظيری را رقم می زند، ولی در مديريت 
هنری بايد گفت که تمامی نکات مثبت و خيرهايی که در 
نفس جوانی وجود دارد، مانند شادابی، طراوت و خلاقيت 
در مديريت جوانــان هم وجود دارد؛ البته اشــکالاتی هم 
پيش می آيد. زمانی که مدير جوان منصوب می شود، بايد 
ريســک آن را هم پذيرا باشــيم؛ به همين دليل در حوزه 
هنری با وجود اســتاد بزرگی مانند آقای مؤمنی شــريف 
که تماماً از تجربيات ايشان بهره مند می شويم، جوانی ٣٢ 
ساله را منصوب کردم که فقط مقامات ادبی نداشته و دارای 
مجموعه ای از ويژگی هاست. برکات اين مديريت جوان گرا 
را در ادامه مسير حوزه هنری مشــاهده خواهيد کرد و به 
نظرم درمجموع و در اين چند ســال هرگاه مديری جوان 

مشغول به کار شده ضرری نکرده ايم.

به عقيده مــن اغلب مردم ما مذهبی و متدين هســتند؛ 
البته می شود آن ها را از نظر التزام به موارد مذهبی دسته بندی 
کرد، اما نبايد برای آن ها از کلمه قشر خاکستری استفاده کرد. 
درباره سازوکار سازمان تبليغات اسلامی هم بايد گفت در برخی 
موارد تبليغی مثل ســاخت انيميشــن و فيلم، فقط مذهبی ها 
مخاطب آن نيستند و تمامی مردم مخاطب اين موارد هستند. 
ما در قالب های متنوع تبليغی اقداماتی را در انتشــارات سوره 
مهر و ديگر نهادهای سازمان تبليغات اسلامی انجام داده ايم که 
مخاطب آن عموم مردم هستند. ما تلاش کرديم ائمه جماعات 
را به امام محله تبديل کنيم تا در موضوعات اجتماعی مشارکت 
داشته باشــند. به شــخصه هيچ نگرانی بابت قشر خاکستری و 
اين ها ندارم و معتقدم اگر موارد مکتب را به  زيبايی بيان کنيم، 
نگرانی ای برای ديده شــدن اين موارد نداريم. بايد زيبايی ها را 

زيبا بيان کنيم و اين لازمه نشر خوبی هاست.

روزنامه صبح نو:
در دوران مدیریــت شــما جوان گرایــی بســیاری در 
انتخــاب مدیران هنــری اتفاق افتــاد. تا چه میــزان این 

جوان گرایــی توانســت موتــور محــرک شــما در مدیریت 
سازمان تبلیغات اسلامی باشد؟

خبرگزاری فارس:
 ســؤالم درباره مردمی شــدن تبلیــغ این اســت که چه 
اقداماتی را در رابطه با قشــر خاکســتری جامعه انجام 

داده اید؟ خیلــی از اقدامات ســازمان تبلیغات اســلامی 
برای قشر مذهبی است؟

هم در حوزه هنــری و هم وزارت ارشــاد همراهی کامل 
داريم. در دوران وزارت دکتر صالحی به دفترشــان رفتم و واقعاً 
تلاش کرديم مشکلات حل شود. در دوره آقای دکتر اسماعيلی 
هم خدمتشــان رفتيم و اعلام آمادگی کرديم. ما برادری مان را 
اثبات کرديم. درون بعضی ســؤالات قضاوت است؛ مثل اينکه 
«حوزه هنری لجبازی کرده»، اين نظر خود شماســت. در اين 
شرايط نگرانی از بابت ناسازگاری و اختلافات بين حوزه هنری 
و ســازمان تبليغات اســلامی با ديگر اجزای دولت ندارم. بايد 

هم گرايی را جدی گرفت.

روزنامه شرق:
درمــورد اختلافات شــما با حــوزه هنــری و وزارت ارشــاد 
بــا توجــه بــه اینکــه حــوزه هنــری زیرمجموعــه ســازمان 

تبلیغات اسلامی و یک نفر مدیر شــورای اختلافات حوزه 
هنری است، این مشکلات چه زمانی حل می شود؟

خبرگزاری ایکنا:
در شــرایطی زندگــی می کنیــم کــه فنــاوری از تخیــل 
به شــدت جلــو افتــاده اســت و ایــن کار فرهنگــی را 

ســخت تر می کند. ســازمان تبلیغات اســلامی در تولید 
چندرســانه ای بــرای جوانــان، نوجــوان و به ویــژه کــودکان چه 

فکری کرده است؟

موارد متعددی در اين زمينه در سبد کارهای ما قرار 
دارد که در آن نمره بالايی نمی گيريــم. در حوزه کودک، 
کتاب و تفريح فعاليت های انجام داده ايم. در ســاخت آثار 
سينمايی انيميشن، محصولی مثل «لپ تو» مثال خوبی 
برای کارهای انجام شــده اســت، امــا در موضوع کودک 
از برنامه و شــرح وظايف خودمان عقب هســتيم. يکی از 
مواردی که به ســازمان نمره کمتری می دهم، در زمينه 

کودکان و نوجوانان است.


